
BR.0002.32.2017 PROTOKÓŁ NR XXXll.2017 

z obrad XXX.II nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Przedborzu, odbytej w dniu 25 
kwietnia 2017 roku w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Przedborzu 

W sesji udział wzięli radni według I h1czo1H .. · listy obecności. 
Ponadto w sesji udział wzięli: 
Pani Elżbieta Młynarczyk - Skarbnik Miasta Przedborza 
Pan Miłosz Naczyński - Burmistrz Miasta Przedborza 
Mieszkańcy miasta i gminy 

Ad. 1. 
Obrady XXXII sesji Rady Miejskiej w Przedborzu w dniu 25 kwietnia 2017 roku 

rozpoczęły się o godz. 13 .10 
Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej, radny Zawisza. Na podstawie 

listy obecności stwierdził prawomocność obrad. W obradach uczestniczyło 13 radnych 
(nieobecność radnych: Chudego i Mąkosy) .. Przewodniczący Rady poinformował, że 
dzisiejsza sesja została zwołana na podstawie wniosku Burmistrza Miasta, który wystąpił o 
zwołanie jej w trybie nadzwyczajnym. 

zalacze ·u do protokołu przedmiotowy wniosek. 

Ad. 2 
Przewodniczący Zawisza odczytał porządek obrad, po czym zapytał, kto jest za jego 

przyjęciem? Nie wniesiono innych propozycji„ 
Porządek XXXII sesji został przyjęty jednogłośnie i przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Rozpatrzenie projektów uchwał i ich podjęcie:
- w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Radomszczańskiego na przebudowę
drogi powiatowej nr 3910E Przedbórz-Piskorzeniec,
- w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Przedbórz na lata 2017-2023
- w sprawie zmiany budżetu Gminy Przedbórz na rok 2017,

- w sprawie wniesienia odpowiedzi na skargę skierowaną do Wojewódzkiego Sądu
Administracyjnego w Łodzi na Uchwałę Nr XXIX/219/17 Rady Miejskiej w Przedborzu z
dnia 27 stycznia 2017 r. w sprawie zasad usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów
alkoholowych na terenie miasta i gminy Przedbórz.
4. Zakończenie obrad.

Radny Mordak zapytał, dlaczego sesja została zwołana w trybie nadzwyczajnym? 
Pan Burmistrz odpowiedział, że w związku z zamiarem udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi oraz faktem, że w czwartek 27 kwietnia odbędzie się sesja Rady Powiatu. 
Uchwała Rady Miejskiej w Przedborzu w tym przedmiocie musi być podjęta przed 27 
kwietnia, aby Starostwo wprowadziło środki do budżetu i przystąpiło do postępowania 
przetargowego na realizację przebudowy drogi w kierunku Piskorzeńca„ 

Ad. 3 
Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Radomszczańskiego na przebudowę drogi powiatowej nr 3910E Przedbórz-Piskorzeniec 
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omówił pan burmistrz. Poinformował, iż konieczność przebudowy odcinka tej drogi ( ok. 
1 800 m ) nie powinna budzić żadnych wątpliwości. Stan drogi jest tragiczny. W uzgodnieniu 
z panem starostą ustalono, iż Gmina Przedbórz dofinansuje zadanie w wys. 150 tys. zł, a 
Starostwo Powiatowe w kwocie 300 tys. zł. Po przeprowadzeniu przetargu przez Starostwo i 
wyłonieniu wykonawcy dojdzie do prac na drodze (na najbardziej uszkodzonych odcinkach). 

Następnie Przewodniczący Zawisza odczytał projekt uchwały i poddał go pod 
głosowanie. Wynik głosowania był jednomyślny- 13 głosów za. 

Uchwała Nr XXXII/236/17 została podjęta i przekazana do wykonania Burmistrzowi 
Miasta Przedborza. 

b) Projekty uchwał:
- w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Przedbórz na lata 2017-2023

- w sprawie zmiany budżetu Gminy Przedbórz na rok 2017,

omówiła Skarbnik Miasta Pani Elżbieta Młynarczyk. Poinformowała o propozycjach
dokonania zmian inwestycyjnych dotyczących:
- wprowadzenia nowego zadania inwestycyjnego i zabezpieczenia środków w wys. 150 tys. zł
na przebudowę drogi powiatowej w kierunku Piskorzeńca,
- zwiększenia środków w kwocie 5 tys. zł na budowę drogi Wymysłów ( z przeznaczeniem na
opracowanie dokumentacji technicznej)
- zmniejszenia o 85 tys. zł na zadaniu Zastosowanie systemu inteligentnego ledowego
oświetlenia ulicznego.

Dochody budżetowe zostały zwiększone o kwotę 19 tys. zł. Kwota ta została wpłacona 
na podstawie umowy darowizny środków pieniężnych z przeznaczeniem na cele statutowe 
Gminy Przedbórz. Wydatki bieżące zmniejszono o kwotę 51 tys. 

Uzasadnienie do zmian w budżecie oraz objaśnienia do wieloletniej prognozy 
:finansowej stanowią zał, c� 1k do niniejszego protokołu. 
Projekt uchwały: 
- w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Przedbórz na lata 2017-2023,

został przyjęty następującym stosunkiem głosów:
- za-8
- przeciw - O
- wstrzymujące się -5

Uchwała Nr XXXII/237/17 została podjęta i przekazana do realizacji Burmistrzowi
Miasta Przedborza. 

- w sprawie zmiany budżetu Gminy Przedbórz na rok 2017 został przyjęty przy 5 głosach
wstrzymujących.

Uchwała Nr XXXII/238/17 została podjęta i przekazana do wykonania Burmistrzowi 
Miasta Przedborza. 

Przewodniczący Zawisza odczytał projekt uchwały w sprawie wniesienia odpowiedzi 
na skargę skierowaną do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Łodzi na Uchwałę Nr 
XXIX/219/17 Rady Miejskiej w Przedborzu z dnia 27 stycznia 2017 r. w sprawie zasad 
usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych na terenie miasta i gminy 
Przedbórz. 

Radny Mordak odnosząc się do odpowiedzi na skargę wyraził zdanie, iż niektóre 
fragmenty poprzez pogrubienie, podkreślenie i większą czcionkę stanowią o niepoważnym 
traktowaniu adresata. 
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Pan burmistrz powiedział, że Uchwała mowiąca, iż punkty sprzedaży napoJow 
alkoholowych nie mogą być usytuowane w odległości nie mniejszej niż 20 m obowiązywała 
od stycznia br., ale znowu tzw. pseudouczciwy człowiek zawiadomił Wojewodę, który wszczął 
postępowanie w sprawie przyjętej uchwały. Ten pseudouczciwy człowiek powinien wystąpić 
do wszystkich samorządów, gdzie obowiązują podobne odległości o uchylenie uchwał. 
Logiczne byłoby również wystąpienie przez Wojewodę do wszystkich jednostek, w których 
odległości punktów sprzedaży alkoholu od miejsc chronionych są zbliżone do 20 m. Zwrócił 
się do radnych, aby zastanowili się, czy warto wspierać tak pseudouczciwe osoby? 

Radna Ocimek, zapytała dlaczego kiedyś była zmieniana ta odległość z 50 na 10 m? 
Pan burmistrz powiedział, że 1 O m obowiązywało kilka lat i nikt do tego nie miał 

żadnych zastrzeżeń. 
Radna Olejnik zapytała, jaka była przyczyna zmiany odległości z 50 na 10 m? 
Pan burmistrz odpowiedział, że o taki powód trzeba zapytać skarż.ącego. 

W skutek głosowania uchwała w sprawie wniesienia odpowiedzi na skargę skierowaną 
do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Łodzi na Uchwałę Nr XXIX/219/17 Rady 
Miejskiej w Przedborzu z dnia 27 stycznia 2017 r. w sprawie zasad usytuowania miejsc 
sprzedaży i podawania napojów alkoholowych na terenie miasta i gminy Przedbórz została 
podjęta. Przy udziale 12 radnych (bez radnego Dziuby) wynik głosowania stanowił 7 głosów 
za i 5 głosów przeciwnych). 

Odpowiedz na przedmiotową skargę stanowi z 1łącz11 k do niniejszego protokołu 

Ad.4 
Przewodniczący Zawisza zakończył obrady sesji Rady. 
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